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Választmányi ülés:
2009. szeptember 17.
Napirend:

A választmányi ülés megnyitása

Határozatképesség megállapítása  (Határozatképtelen-

ség esetén tájékoztatások,  majd 1520-kor az ülés újabb

megnyitása.)

A jegyzôkönyv vezetése, hitelesítése.

Tagfelvételek

A jövô évi vándorgyûlés témájának meghatározása

(Mika János)

Az október 8–10 közötti Erdô és Klíma konferencia

szervezésének állása (Vígh Péter)

Civil Kamara alakulási felhívása

Programok az év hátralévô részére

A módosított alapszabály tervezete (Maller Aranka) Az

emaileseknek mellékelve, egyébként megnézhetô a

Titkárságon az ülés elôtt bármikor, illetve az ülés alatt.

Egyebek

2009. harmadik negyedévében felvett tagok névsora:
Benkéné Csima Gabriella, Czender Csilla, Gulyás Ágnes,

Mesterházy András, Móring Andrea

Köszönet az 1 %-ért!
Az 1996. évi CXXVI. törvény feljogosította az adózó

állampolgárokat, hogy személyi jövedelemadójuk 1 %-át

az általuk megjelölt közcélú intézmény javára átutaltathas-

sák az APEH-hel.

Örömmel jelentjük, hogy a 2008. évi bevallásában

Társaságunknak ajánlott adójának 1%-ából  ez évben

251.978.- Ft-ot  utal át az APEH. 

Ezúton fejezzük ki köszönetünket a támogatásért, és kér-

jük tagjainkat, hogy a 2009.évi jövedelemadójuk 1%-ának

újbóli átutaltatásával segítsék  Társaságunkat.

Elszámolás  a  2007. évi SZJA-ból felajánlott 1 %-ról
A 2007. évi adóbevallásban újból lehetett felajánlani a

befizetendô SZJA 1%-át azon társadalmi szervezetek

részére, akik megfeleltek a törvény által elôírt követel-

ményeknek. Örömmel tudatjuk kedves tagtársainkkal,

hogy társaságunk megfelelt az elôírásoknak és meg is

kapta az Önök által felajánlott, összesen 354.840.- Ft-ot.  

A felajánlott összegbôl 248.388 Ft-ot a 2008. évi Vándor-

gyûlés szervezésére használtuk fel. Ebbôl támogattuk az

egyetemisták és nyugdíjasok részvételét. A maradék

106.452 Ft-ot Társaságunk postaköltségének részbeni fe-

dezetére használtuk fel.

Mégegyszer nagyon köszönjük a felajánlást és reméljük,

hogy ebben az évben is sokan nekünk adják személyi

jövedelemadójuk 1%-át, ennyivel is könnyítve nehéz anya-

gi helyzetünkön.

Az MMT Elnöksége

A MAGYAR METEOROLÓGIAI TÁRSASÁG HÍREI
Rovatvezetô: Maller Aranka

Rendezvényeink 2009. július 1–szeptember 30 között

TÍZ ÉVES AZ EURÓPAI METEOROLÓGIAI

TÁRSASÁG
1999 szeptemberében a svédorszá-

gi Norwich-ben az éppen soros

ECAC (European Conference of

Applied Climatology)  konferencia

keretében jelentették be az Európai

Meteorológiai Társaság (EMS)

megalakulását. Az EMS rendhagyó

társaság. Nincsenek egyéni tagjai.

Az egyes európai meteorológiai tár-

saságok alkotják a tagságot, s tagjai

közé, társult tagként befogad a me-

teorológia iránt elkötelezett

szervezeteket és intézményeket is.

Az elmúlt 10 év során a rendes

tagok száma elérte a 36-ot, a társult

tagoké pedig a 29-et. A társult ta-

gok sorában ott van az EUMET-

SAT, az ECMWF, az ESA mellett

az Országos Meteorológiai Szolgá-

lat is.

Az Európai Meteorológiai Társa-

ság megalakulása óta rendszeresen

tart éves értekezletet, közgyûlést.

2009-ben immár a kilencediket. Az

évente egyszer megrendezésre

kerülô közgyûlés elôtt az EMS Ta-

nácsa is ülésezett. A Tanácsnak a

három állandó tag (az angol, a fran-

cia és a német meteorológiai tár-

saság kinevezett képviselôi) mellett

további hat, két évre, választott

tagja van, akiket a tag-társaságok

jelöltjei közül választanak. (Jelen-

leg e beszámoló szerzôje is tagja a

Tanácsnak – szerk. megj.) Az éven-

te kétszer összeülô Tanács – immár

21-ik alkalommal – a bevett gya-

korlatnak megfelelôen elôször

meghallgatta az elnök, az ügyve-

zetô titkár majd a kincstárnok

beszámolóját. Említésre talán az ér-

demes, hogy a 2009-es év úgy tûnik

veszteséges lesz. Az EMS legfôbb

bevételi forrása a konferencia, s mi-

vel a regisztrációs díjak nem

követik teljes mértékben az inflá-

ciót, némi emelésre lesz szükség.

Az EMS költségvetése persze nem




